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El Consell de Formentera, a través de l’àrea de Medi Ambient, iniciarà demà dijous 17 de març
una campanya de retirada de bermes de posidònia de la zona d’Es Ca Marí, segons ha
informat avui la consellera del ram, Daisee Aguilera. “La campanya tindrà una durada d’entre
dos i tres dies, si el temps és favorable”, ha afegit. El Consell de Formentera subvencionarà el
transport de les bermes de posidònia, els veïns interessats a adquirir-les per a usos agrícoles i
ramaders s’han d’adreçar a l’àrea de Medi Ambient, de 9.00 a 14.00 hores, per tramitar la seva
sol·licitud, enviar un correu electrònic a mediambient@conselldeformentera.cat  o telefonar al
971321210.

  

La retirada de la posidònia es farà d’una manera similar a l’acció que es va emprendre el 2014,
i ha estat demanada per l’Associació de Veïns d’Es Ca Marí. “En aquesta zona de forma
raconada els vents predominants d’hivern, que solen ser de ponent i sud-oest, fan que s’hi
formin barres de fins a tres metres d’alçada amb un gran nivell de compactació”, segons ha
explicat la consellera. Els estudis tècnics desaconsellen fer-ne retirades sistemàtiques, “tot
prioritzant accions puntuals com aquesta”, ha afegit.

  

La funció de la posidònia és molt important, ja que evita l'erosió del sistema litoral posterior,
molt exposat a processos erosius, “per la qual cosa no és recomanable retirar-la íntegrament”,
ha explicat la consellera. “Retirem part de la posidònia perquè no es dispersi pel litoral proper i
prevenir actuacions de neteja, a més, recuperem el seu ús tradicional agrícola i ramader”.

  

Posidònia per fer compostatge

  

La consellera ha recordat que la posidònia també “és un material molt apropiat per la generació
de compost” i ha animat a la població a contactar amb la seva àrea per obtenir autoritzacions i
poder anar a recollir posidònia per donar-li un nou ús a aquest bé declarat Patrimoni de la
Humanitat. D’altra banda, Aguilera ha destacat que “recentment també s'ha recuperat un ús
que s'havia perdut, en temes relacionats a edificació sostenible, com és el cas dels habitatges
de protecció oficial que s’estan construint a Sant Ferran i  que han incorporat aquest material
en la seva construcció”.
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